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-Voorzi<er	Bert	opent	de	vergadering	en	heet	een	ieder	welkom	in	persoon	na	
de	corona	Lock	down.	In	het	bijzonder	gewestelijk	bestuurder	Siepie	Hylkema.	

-	Met	dank	aan	Jaap		wordt	het	impressie	verslag	van	ALV	nov	2021	vastgesteld.	

-	Er	is	terug	geblikt	op	de	actuele	stand	van	zaken	na	de	verkiezingen.	In	
gedachten	met	de	corona	zoom		periode	zijn	we	toch	tevreden	met	de	
campagne.	Zeker	op	de	laatste	campagne	dag	was	er	een	goede	sfeer.	De	4	
zetels	uitslag	is		een	goed	resultaat.		Zeer	verrassend	is	dan	ook	dat	de	nummer	
twee	van	de	lijst,	Dinie	Mulder	de	fracOe	(	met	behoud	van	zetel)	heeR	
verlaten.	Bestuur	geeR	aan	dat	hier	voorafgaand	veel	bestuurlijk	overleg	met	
haar	is	geweest,	maar	zonder	resultaat.	Uiteindelijk	resteert	dan	het	bestuur	de	
zakelijke	benadering	en	zal	als	consequenOe	van	deze	stap	een	verzoek	tot	
royement	van	lidmaatschap	PvdA	bij	het	landelijk	parOjbestuur	worden	
ingediend.		

Algeheel	gevoel	van	de	vergadering	is	dat	het	zeer	betreurenswaardig	is	dat	er	
zonder	aanwijsbare	poliOeke	verschil	van	inzichten	een	fracOelid	voor	zichzelf	
begint.		

-Jaarverslag,		financiële	jaarverslag	en	verslag	kascie	werden	onder	dankzegging	
vastgesteld.	Tevens	het	jaarverslag	van	fracOe	en	ombudsteam.	

Er	werd	nog	sOlgestaan	bij	het	afscheid	van	Angela	Visser	als	fracOelid.	
Vervolgens	werd	er	ook	onder	grote	dank	voor	jarenlange	inzet	sOlgestaan	bij	
het	afscheid	van	onze	secretaris	van	het	bestuur,	lid	communicaOe	werkgroep	
en	steunfracOelid	Jaap	Munniksma	en	van	het	bestuurslid	Jannigje	Dijkstra.	Alle	
drie	worden	in	de	bloemen’	gezet.	

Na	de	pauze	was	er	een	presentaOe	mbt	de	ontwikkeling	van	het	vliegveld	
Drachten	door	dhr.	Mark	Bakker.		Er	volgde	een	interessante	gedachtewisseling	
over	toekomstplannen	van	het	vliegveld.	


